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THE PRESENT CONTINUOUS IS EEN SPECIALE VORM VAN DE TEGENWOORDIGE TIJD DIE JE IN DE VOLGENDE  SITUATIE MOET KUNNEN TOEPASSEN.


VORM:

· VORM VAN “TO BE + ING”
· “AM/ARE/IS +  ING”


	I AM WORKING.
	
	AM I WORKING ?
	
	I’M NOT WORKING.

	YOU ARE WORKING.
	
	ARE YOU WORKING ?
	
	YOU’RE NOT WORKING

	HE IS WORKING.
	
	IS HE WORKING ?
	
	HE’S NOT WORKING.

	SHE IS WORKING.
	
	IS SHE WORKING ?
	
	SHE’S NOT WORKING.

	IT IS WORKING.
	
	IS IT WORKING ?
	
	IT’S NOT WORKING.

	WE ARE WORKING.
	
	ARE WE WORKING ?
	
	WE’RE NOT WORKING.

	YOU ARE WORKING.
	
	ARE YOU WORKING ?
	
	YOU’RE NOT WORKING.

	THEY ARE WORKING.
	
	ARE THEY WORKING ?
	
	THEY’RE NOT WORKING


.








TOEPASSINGEN:

1. JE GEBRUIKT DE PRESENT CONTINUOUS OM TE ZEGGEN DAT NU IETS DE GANG IS OF DAT IEMAND IETS NU AAN HET DOEN IS.

IK LEES.					I AM READING.
LEEST HIJ  ?				IS HE READING ?
ZE SLAPEN. 				THEY ARE SLEEPING.
FIETST ZE  ?				IS SHE CYCLING ?
	
	(JE KUNT BIJ DEZE ZINNEN HET WOORDJE “NOW” ERBIJ 
           DENKEN )     


DE VOLGENDE WERKWOORDEN MOET JE GOED ONTHOUDEN. ZE KOMEN VRIJWEL NOOIT VOOR IN DE PRESENT CONTINUOUS.


	BELIEVE
	KNOW

	UNDERSTAND
	WANT

	REMEMBER
	NEED

	MEAN
	LIKE

	HATE
	








SPELLINGSREGELS:

Bij het toevoegen van – ing achter een werkwoord moet je rekening houden met de volgende regels:

1. Bij werkwoorden van een lettergreep die eindigen op één medeklinker, en waarvoor één klinker staat die kort uitgesproken wordt, verdubbelt de laatste medeklinker als er –ing achter komt

	to sit
	sitting

	to run
	running

	to hop
	hopping

	to hum
	humming













2. Bij werkwoorden die eindigen op een ‘stomme e’, vervalt de –e-  als er –ing achter komt.

	to have
	having

	to write
	writing

	to smoke
	smoking

	to dive
	diving





	Maar bij ‘see’ vervalt er geen –
    e - .

	to see
	seeing










3. Bij werkwoorden die eindigen op ‘ie’ veranderen deze letters in ‘y’ als daar –ing achter komt

	to die
	dying

	to lie
	lying

	to tie
	tying




